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Advies Algemene raadscommissie d.d. 6 februari 2018 
 
Onderwerp:  Oplossen knelpunt turborotonde 

Zaaknr.:  1537487 
 
 

Advies: in commissie lopen de meningen vooral uiteen over de afsluiting van het Dampten 

op de Berkhouterweg (beslispunt 2), waarbij een deel van de commissie (D66, HOP, HSP, 
Hoorns Belang) ook heeft aangegeven er nog niet uit te zijn en daarom de 
commissiebehandeling mee terug te nemen naar de fractie. D66 gaat mogelijk in de aanloop 
naar de raadsvergadering aanvullende vragen stellen. Fractie Tonnaer heeft aangekondigd 
een amendement/motie in te dienen over beslispunt 2. De commissie adviseert daarom om dit 
voorstel als A-punt te agenderen op de raadsvergadering van 20 februari 2018, waarbij de 
discussie zich naar verwachting zal toespitsen op beslispunt 2. 

 
 
 
Insprekers 
 De heer P. van der Linden van Sprankhuizen, namens de Van der Linden van Sprankhuizen Groep. 

De raad heeft ook al eerder aanvullende schriftelijke informatie ontvangen, deze informatie is 
toegevoegd aan de commissiestukken. 

 

Schriftelijke inspraakreactie 

De raad een schriftelijke reactie ontvangen van: 
 Enkele leden van de Klankbordgroep inclusief een reactie hierop van de wethouder.  

 Stichting Ouderenraad Hoorn 
 
 
 
Hoofdlijn discussie commissie 
Fractie Jong en Oud voor Hoorn was niet aanwezig bij de commissiebehandeling. 
De discussie en de reactie hierop van het college wordt hieronder kort op hoofdlijn samengevat aan de 
hand van de beslispunten. 

 
Beslispunt 1. 
Als kader vast te stellen dat de beide rotondes in de Provincialeweg, tussen de A7 en het 
Keern, worden vervangen door twee gelijkvloerse kruisingen met een 
verkeersregelinstallatie. 
Dit beslispunt krijgt brede steun binnen de commissie (Sociaal Hoorn, Tijdelijke Lijst Socialisten, 
CDA, D66, GroenLinks, VVD, VOCHoorn, HOP, HSP, Hoorns Belang en Hoorn Lokaal). Alleen de 
Fractie Tonnaer en Zetel’18 zijn nog niet van overtuigd van de noodzaak van het afschaffen van de 
turborotonde. Fractie Tonnaer pleit voor nader onderzoek naar het plaatsen van verkeerslichten op de 
turborotonde, eventueel in combinatie met een Rotonde Doseer Installatie. Zetel’18 is vooralsnog 
voorstander van model 6 (behoud turborotonde in combinatie met het afsluiten van het Dampten op de 
Berkhouterweg) en wijst er daarbij op dat uit onderzoek van de SWOV (Stichting Wetenschappelijk 
Onderzoek Verkeersveiligheid) blijkt dat een turborotonde het meest verkeersveilig is. 
 
Reactie college 
Wethouder Bashara geeft in zijn reactie aan dat het standpunt van de SWOV over turborotondes 
betrekking heeft op 50 km – wegen en wijst er ook op dat bij het project twee gerenommeerde 
verkeerskundige bureaus zijn betrokken. Zetel’18 vraagt de wethouder in reactie of hij bereid is hier toch 
nog navraag over te doen bij de SWOV. Wethouder Bashara zegt dit toe. 
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Beslispunt 2. 
Binnen dit kader een keuze te maken voor één van de subvarianten: de afsluiting 
van het Dampten op de Berkhouterweg (= subvariant B). 
Over dit beslispunt lopen de meningen binnen de commissie uiteen. De fracties van D66, HOP, 
HSP en Hoorns Belang hebben hierbij specifiek aangegeven er nog niet uit te zijn en de 
commissiebehandeling mee terug te nemen naar de fractie. Kort samengevat liepen de 
meningen als volgt uiteen: 
 Tijdelijke Lijst Socialisten, GroenLinks, VVD, VOCHoorn en Hoorn Lokaal steunen 

vooralsnog de door het college voorgestelde subvariant B. Hierbij heeft de VVD wel 
opgemerkt dat er geen sprake moet zijn van een onomkeerbaar besluit met het oog op een 
eventueel in de toekomst aan te leggen nieuwe toegangsweg tot de stad. 

 HOP en HSP neigen ertoe om subvariant B te steunen, maar hebben daarbij aangegeven de 
commissiebehandeling mee terug te nemen naar de fractie. 

 Sociaal Hoorn en Hoorns Belang steunen subvariant B, maar twijfelen over de exacte 
plaats van de door het college voorgestelde afsluiting op het Dampten. Zij neigen – in het 
verlengde van de inspraakreactie – naar het aanbrengen van de afsluiting naar verderop op 
het Dampten in plaats van dichtbij de Berkhouterweg. Hoorns Belang heeft hierbij 
aangegeven de commissiebehandeling mee terug te nemen naar de fractie. 

 Fractie Tonnaer heeft aangekondigd een amendement/motie in te dienen met als strekking 
om - in het verlengde van de inspraakreactie de afsluiting van de op het Dampten te 
verleggen naar halverwege het Dampten. 

 CDA is vooralsnog niet overtuigd van de voordelen van subvariant B boven subvariant A en 
is voorstander van subvariant A. De fractie wijst erop dat ook subvariant A de doorstroming 
op de Provincialeweg verbetert en bovendien het bedrijf van de inspreker niet belemmert. 
Ook spreekt de fractie zorg uit over de gevolgen van subvariant B op de verkeersintensiteit 
op het Keern en daarmee op de mogelijkheid van het in de toekomst realiseren van een 
fietstunnel bij het Keern. 

 D66 is er nog niet uit, omdat het voorstel onvoldoende inzicht geeft in de gevolgen van 
subvariant B binnen het totale ontwikkelgebied van de Poort van Hoorn. Doordat deze 
integraliteit in het voorstel ontbreekt, kan de fractie zich geen oordeel vormen over de 
toekomstvastheid van de oplossing. Voorkomen moet worden dat de oplossing van de 
turborotonde leidt tot knelpunten elders binnen de Poort van Hoorn. De fractie hecht aan het 
realiseren van de fietstunnel bij het Keern en een betere ontsluiting van de binnenstad in de 
toekomst en kan onvoldoende beoordelen of het voorstel van de turborotonde hierop een 
belemmerend effect heeft. D66 sluit  niet uit dat zij in de aanloop van de raadsvergadering 
aanvullende vragen stelt en neemt het onderwerp mee terug naar de fractie. 

 Zetel ’18 heeft zich niet specifiek uitgesproken over beslispunt 2. 

 

Reactie college 

In zijn reactie benadrukt wethouder Bashara dat de door het college voorgestelde knip nabij de 

Berkhouterweg het meest verkieslijk is, omdat deze oplossing bestemmingsverkeer en 

sluipverkeer richting de binnenstad voorkomt en zo het meest bijdraagt aan de veiligheid en 

doorstroming van het fietsverkeer. Ook wijst hij erop dat er uitgebreid overleg is geweest met 

belanghebbenden, waaronder scholen, WerkSaam en garage Tensen. Deze belanghebbenden 

steunen het voorstel. Echter, indien de raad zou besluiten tot het verleggen van de knip op het 

Dampten ten gunste van de garage van de inspreker, dan zal dit tot bezwaar van garage Tensen 

leiden (er is dan geen sprake meer van ‘gelijke monniken, gelijke kappen’). Wethouder Bashara 

is het met D66 eens dat de voorgestelde oplossing niet binnen afzienbare tijd moet leiden tot 

problemen elders en merkt in dit verband op dat hij geen problemen voorziet op het Keern. 

Hierbij benadrukt hij de urgentie van het oplossen van het knelpunt turborotonde. In reactie op 

de vraag van de VVD geeft wethouder Bashara aan dat een eventuele toekomstige aanleg van 

een nieuwe toegangsweg (Carbasiusweg met tunnel onder het spoor) door het voorgestelde 

besluit over de turborotonde niet meer of minder mogelijk wordt gemaakt. 
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Toezegging 

Wethouder Bashara zegt toe navraag te doen bij de SWOV over het standpunt van de SWOV t.a.v. 

verkeersveiligheid van turborotondes. 

 

 
 

 
Alex Smit, voorzitter    Margriet Vernes, commissiegriffier   

 

 
 
 

 
 
 

 
 

 

 
 


